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Питање постављено Савјету министара БиХ и Министарству комуникација и 

транспорта БиХ – „Дана 22. децембра 2011. године, на сједници Представничког дома, 

поставио сам посланичко питање Савјету министара и Министарству комуникација и 

транспорта на које нисам добио одговор, па га понављам: 

 „Докле је дошао Савјет министара и ресорно министарство са реализацијом 

закључка Дома народа ПСБиХ о успостављању РТВ канала на хрватском језику?“ 

Уједно, како би се убрзала реализација наведеног закључка, покрећем и иницијативу 

према Савјету министара. Она гласи: „Предлажем да Савјет министара БиХ што прије 

упути у парламентарну процедуру одговарајућа законска рјешења неопходна за 

оживотворење наведеног закључка.“ 
 


